
Samenvatting  verslag Wijkplatform Landweert 1 augustus 2023 
 
Voorafgaand aan de vergadering is het kennismakingsgesprek met burgemeester Michiel 
Uitdehaag op maandag 14 augustus a.s. voorbereid.  
 
Zoals gebruikelijk is de financiële stand van zaken doorgenomen. 
 
Diverse ondersteuningsaanvragen voor straatfeesten / bbq’s in de zomermaanden zijn 
goedgekeurd.  
 
Aanvraag wijkvereniging t.b.v. jeugdactiviteit; bericht van wijkvereniging dat gemeente 
eenmalige toekenning subsidie heeft toegezegd. Genoemd bedrag is tekort op begroting om 
de activiteit te kunnen starten. 
Naar voren komt: er is onduidelijkheid over de voorwaarden waaraan gedaan zou moeten 
worden voor een goed verlopen van deze activiteit. Risico’s?  
Het gaat niet alleen over jongeren vanuit Landweert: de jongeren komen vanuit heel de 
gemeente naar ’t Stekske. Derhalve is het niet te zien als een ondersteuning van een 
wijkactiviteit en hoort financiële ondersteuning thuis bij gemeente Venray. 
 
Een aantal bewoners bezocht de vergadering om ons te informeren over plannen om de 
hondenspeelweide van Landweert op te knappen. De bewoners (gebruikers) van de locaties 
(er is een appgroep van ca. 20 personen) willen wat betekenen voor de locatie Landweert. 
Hebben al een aantal zaken gesponsord, w.b. onderhoud bijv. aanschaf tweedehands 
grasmaaier. En willen bijvoorbeeld graag hufterproof-bankjes plaatsen. Zij vragen financiële 
ondersteuning.  
Als het wijkplatform zou ondersteunen, kan het alleen gaan over activiteiten in Landweert. 
Kosten andere speelweide zijn voor Antoniusveld. 
Afgesproken is dat mevr. Arts aanspreekpunt/contactpersoon zal zijn. 
Afgesproken is dat voorzitter Frans Flinsenberg contact opneemt met contactpersoon M. 
Bruinink van het  wijkteam om te zien of er meer duidelijkheid is over de bestuursstructuur 
en wat bijv. uitgangspunten zijn in de verhouding Landweert/Antoniusveld 
 
In september is er geen vergadering van het wijkplatform. 
 
 


